
Bestyrelsesmøde d. 22 oktober 2019 

Tilstede: Peter, Rune og Amalie 


Dagsorden:

	 Ekstaordinær beboermøde

	 Evt 


Referat: 


Bestyrelsen, vil måske snart risikere at blive nedlagt, hvis ikke der bliver valgt flere. 

Der skal være mindst 3 medlemmer, og suppleanter. 


Mulig potientielle medlemmer, er Anna, ellers evt. Sava. 


Mulig dato for afdelingsmøde d. 10 eller 17 december, der er truffet beslutning om dem 10 det. 


Skal der være fredagscafe igen? Muligt d. 8 nov. 



